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Al Saló de Plens de l'Ajuntament de la Vila de 
Quart de Poblet, sent les vint hores i trenta 
minuts (20,30 h) del dia vint-i-huit de març de 
dos mil vint-i-tres, es reuneixen, sota la 
Presidència de la Sra. Alcaldessa, Dª Carmen 
Martínez Ramírez, les senyores i senyors 
Regidors anotats al marge, assistits pel Sr. 
Secretari, i present el Sr. Interventor a fi de 
celebrar sessió ordinària, en primera 
convocatòria, segons ordre del dia rebut. 

 
A l'hora assenyalada, la Sra. Alcaldessa va obrir 
la sessió tractant-se els següents assumptes:  

 



 

 

 

1. ACTA ANTERIOR 
 
S'aprova, per unanimitat, l'acta de la sessió anterior celebrada pel Ple de l'Ajuntament 
el dia 21 de febrer de 2023, acordant la seua transcripció al Llibre Oficial d'Actes. 
 
2. RESOLUCIONS DE LA PRESIDÈNCIA DES DE L'ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA 
 
Els Srs. Regidors van quedar assabentats de les Resolucions de l'Alcaldia compreses 
entre els núm. 711/2023 de data 15/02/2023 al núm. 1232/2023, de data 16/03/2023 
de l'exercici de 2023, dictades des de l'última sessió ordinària, estant a la seua 
disposició. 
 
3. INFORME D'AL·LEGACIONS I APROVACIÓ PROVISIONAL DEL TEXT REFÓS 
DEL PLA GENERAL ESTRUCTURAL (311456D) 

 
Vist el text refós del pla general estructural redactat per a donar compliment als 

requeriments efectuats per la Comissió Territorial d'Urbanisme mitjançant l'acord 
adoptat en la sessió que va tindre lloc el dia 3 d'octubre de 2022, que es detallen en 
l'informe emés a aquest efecte per l'arquitecta municipal. 

 
RESULTANT que la versió preliminar del Pla General Estructural, l'Estudi 

Ambiental i Territorial Estratègic, l'Estudi de Paisatge i el Catàleg de Protecció 
Estructural va ser objecte de participació pública i consultes, per a això es va publicar 
anunci en el DOGV núm. 8105 de 14/08/2017 i en el periòdic Llevant EMV el dia 1 
d'agost de 2017. 

 
RESULTANT que a conseqüència de les al·legacions presentades i informes 

emesos durant el tràmit d'informació pública, i sobre la base de l'art. 55.6 del Text 
Refós de la Llei d'Ordenació del Territori, Urbanisme i Paisatge (TRLOTUP) es van 
plantejar modificacions substancials en el document de planejament i, abans 
d'adoptar-los, es va publicar anunci d'informació pública en el DOGV núm. 8546 de 
13/05/2019 i en la pàgina web de l'ajuntament, acompanyat dels informes i 
al·legacions que van sustentar la modificació proposada.  

 
RESULTANT que a conseqüència de les al·legacions i informes d'aquest nou 

període d'exposició pública, la documentació del Pla General estructural no va patir 
modificacions substancials, tan sols es va incloure com a novetat, en resposta a 
l'informe de la Demarcació de Carreteres de l'Estat, la previsió d'un règim transitori 
sobre alguns terrenys consolidats per la urbanització i/o edificació que es van veure 
afectats per les limitacions legals a la propietat derivades de l'autovia A-3. Es va afegir 
al document de Participació Publica els informes de l'equip redactor de cadascun 
d'estos informes i al·legacions, amb la seua proposta de resolució. El document de 
planejament, en aquesta fase, va portar per nom Proposada Final PGE i EATE i és el 
document que es va remetre a l'efecte d'obtindre la Declaració Ambiental i Territorial 
Estratègica (DONA'T).  

  
RESULTANT que la Proposta Final del Pla General Estructural va ser aprovada 

pel ple de l'Ajuntament de Quart de Poblet en la seua sessió de 16 de juliol de 2019. 
Aquesta documentació va ser remesa al Servici d'Avaluació Ambiental de la 
Conselleria, com a òrgan ambiental, el 29 de juliol de 2019, juntament amb la 



 

 

sol·licitud de l'emissió per la seua part de la Declaració Ambiental i Territorial 
Estratègica (DONA'T). 

 
RESULTANT que la Proposta Final del Pla General Estructural va ser aprovada 

pel ple de l'Ajuntament de Quart de Poblet en la seua sessió de 16 de juliol de 2019. 
Aquesta documentació va ser remesa al Servici d'Avaluació Ambiental de la 
Conselleria, com a òrgan ambiental, el 29 de juliol de 2019, juntament amb la 
sol·licitud de l'emissió per la seua part de la Declaració Ambiental i Territorial 
Estratègica (DONA'T). Durant la tramitació d'aquesta i a conseqüència dels nous 
informes d'organismes sectorials i al·legacions presentades, van ser efectuats nous 
requeriments, que van donar lloc a altres tants canvis que van ser inclosos en 
l'Addenda al PGE per a DONA'T, presentada per l'equip redactor en data 26/06/2020, 
que va ser remesa a l'òrgan autonòmic a l'efecte de recaptar la referida declaració 
ambiental en data 02/07/2020. Un dels canvis principals va ser degut a l'informe de la 
Demarcació de Carreteres de l'Estat, de 09/09/2019, que en insistir en el compliment 
de l'art. 33.7 de la Llei de Carreteres, impedix modificar la classificació i la qualificació 
dels terrenys inclosos en la zona de limitació d'edificabilitat, no acceptant-se amb això 
el règim transitori (plantejat com a proposta de conjuminar la realitat existent amb la 
normativa) que es plantejava en la Proposta Final de PGE i EATE per a dos 
emplaçaments pròxims a nusos viaris en els entorns de la A-3. 

 
RESULTANT que mitjançant l'acord adoptat el dia 23 de juliol de 2020 la 

Comissió d'Avaluació Ambiental va acordar emetre la Declaració Ambiental i Territorial 
Estratègica, DATE, al Pla General Estructural de Quart de Poblet. Declaració que va 
ser publicada en DOGV núm. 9113 de 23/6/2021. La proposta d'acord de la DONA'T 
exigia la incorporació en el document de planejament d'una sèrie de determinacions, 
que malgrat no ser modificacions de gran importància sí que exigia xicotetes 
correccions o aclariments. Una vegada incorporades aquestes determinacions, el Pla 
General Estructural de Quart de Poblet va ser aprovat provisionalment en el ple de 26 
de novembre de 2020, remetent el mateix a l'òrgan autonòmic per a recaptar 
l'aprovació definitiva. Des de llavors, i ja en la plataforma PATTU de la Conselleria de 
Política Territorial, Obres Públiques i Mobilitat s'han anat sol·licitant per l'òrgan 
autonòmic els diferents informes sectorials, novament, però aquesta vegada en la fase 
urbanística de tramitació, que van motivar un nou requeriment datat el dia 20 de gener 
de 2022 (identificador GVA-APLANPG-1586325), amb registre d'entrada municipal de 
data 25 de gener de 2022 

D'entre els informes sectorials rebuts, els més significatius, a afectes de canvis 
en el document van ser: 

- Informe de la Direcció General d'Aviació Civil, de 22 d'abril de 2021 
- Informe de la Direcció Territorial d'Educació, Cultura i Esport, de 12 de juliol de 

2021, relatiu al catàleg de proteccions. 
- Informe d'ADIF de 14 de maig de 2021. 
- Informe del Servici d'Infraestructures Educatives de 21 d'abril de 2021. 
 
RESULTANT que el dia 31 de maig de 2022 la corporació municipal va acordar 

aprovar provisionalment el document d'esmena de deficiències i remetre'l a l'òrgan 
autonòmic com a addenda al document ja presentat interessant la seua aprovació 
definitiva. 

 
A la vista d'això, el dia 3 d'octubre de 2022, la Comissió Territorial d'Urbanisme 

de València acorda suspendre l'aprovació definitiva del Pla General Estructural de 
Quart de Poblet, en tant s'esmenen els condicionants indicats en els fonaments de dret 



 

 

tercer i cinqué del text de l'acord. De la lectura d'aquests fonaments, s'extrau que 
l'acord valora positivament el Pla General Estructural proposat, havent d'incloure's les 
consideracions que enumera en un Text Refós aprovat i diligenciat per l'Ajuntament. 

 
RESULTANT que este text refós conjumina les diferents modificacions hagudes 

en el procés des de l'exposició al públic de 2019, detallades expressament en l'informe 
de l'arquitecta municipal, que s'enumeren en la següent llista: 

 

Informes sectorials les determinacions dels quals han generat canvis en el 
document de PGE amb caràcter posterior a l'exposició pública de 2019 

-Demarcació de carreteres de l'Estat a la Comunitat Valenciana de 28/06/2019 
(data entrada aj.), informe datat 20/06/2019. 

-Demarcació de carreteres de l'Estat a la Comunitat Valenciana de 09/09/2019. 

-Servici d'Infraestructura Verda i Paisatge de la D.G. de Política Territorial i 
Paisatge, evacuat en la Comissió Informativa de 29 de gener de 2020. 

- Servici d'ordenació del territori de la DG de Política Territorial i Paisatge 
(CPTOPM) referit a l'aplicació del PATRICOVA, evacuat verbalment en la Comissió 
Informativa de 29 de gener de 2020, i s'inclou en l'acta de la mateixa de manera 
escrita. 

-Servici de planificació de la DG d'Obres Públiques, transport i Mobilitat 
Sostenible (CPTOPM), evacuat en la Comissió Informativa de 29 de gener de 2020. 

- Direcció Territorial de Cultura i Patrimoni (Conselleria d'Educació, Cultura i 
esport (CECD) evacuat en la Comissió Informativa de 29 de gener de 2020. 

- Servici de Mobilitat, de la DG d'Obres Públiques, Transport i Mobilitat 
Sostenible (CPTOPM) evacuat en la Comissió Informativa de 29 de gener de 2020. 

- Altres informes especificats en el document "Addenda a la Proposta Final del 
PGE" de data 26/06/2020. 

- Determinacions de l'informe de la DONA'T de data 23 de juliol de 2020. 

- Informe de la Direcció General d'Aviació Civil, de 22 d'abril de 2021 

- Informe de la Direcció Territorial d'Educació, Cultura i Esport, de 12 de juliol 
 de 2021, relatiu al catàleg de proteccions. 

- Informe d'ADIF de 14 de maig de 2021. 

- Informe del Servici d'Infraestructures Educatives de 21 d'abril de 2021. 

- Consideracions de l'acord de CTU de 3 d'octubre de 2022. 

 
La proposta final dona satisfacció als requeriments efectuats en els diferents 

informes, a excepció de les determinacions relatives al Catàleg de Proteccions i a les 
determinacions del Sector SR-1 "Elcano", com es dirà a continuació. 

 
RESULTANT que, pel que respecta a l'aprovació del Catàleg de Proteccions, 

com ja fora dit en els anteriors acords del Ple de l'Ajuntament, atés que les exigències 
derivades de l'informe de la Direcció General de Cultura no poden atendre's amb la 
celeritat suficient que permeta l'aprovació d'aquest Catàleg al costat de la proposta de 
pla general estructural, es va optar per una aprovació d'aquesta proposta que deixe 
per a un moment posterior l'aprovació del referit Catàleg, quedant en suspens la 
mateixa conforme al que s'estableix en l'art. 57.3 del Text Refós de la Llei d'Ordenació 
del Territori, Urbanisme i Paisatge; per això este ajuntament va interessar de la 
Conselleria competent la pròrroga de la DONA'T, tot això sense perjudici de 
prosseguir, sense solució de continuïtat, en la confecció del referit catàleg que permeta 
donar compliment a les exigències efectuades. 



 

 

Referent a això, l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme (CTU) es mostra 
favorable a aquest plantejament, no obstant això, considera i enumera una sèrie 
d'aspectes bàsics en referència al catàleg de proteccions que hauran de formar part 
del PGE en la seua aprovació definitiva. Per això, les modificacions introduïdes en el 
Text Refós donen resposta a aquests aspectes bàsics, així com a la resta de 
condicionants que s'enumeren en el cos de l'acord de la Comissió Territorial per a la 
seua inclusió en el Text Refós, en l'enteniment que tals determinacions respecte del 
catàleg posseïxen un caràcter merament informatiu que únicament proveïx a la 
coordinació entre la proposta de pla general estructural i el futur catàleg, sense que 
això limite o condicione el contingut futur d'aquest, que es decidirà en ocasió de la 
seua aprovació per la Conselleria. 

 
RESULTANT que, d'altra banda, idèntica situació es planteja respecte de la 

proposta inicial efectuada respecte del Sector SR-1 Elcano, donada l'oposició 
mostrada en l'informe remés per la Direcció General d'Aviació Civil quant a l'ús 
residencial d'aquest àmbit, que, conforme a aquest informe, entra en contradicció amb 
les servituds acústiques de l'aeroport, així com la necessitat d'estudiar el règim de 
proteccions de les edificacions existents en ocasió de la redacció del Catàleg de 
Proteccions; i, atés que l'adaptació de la proposta inicialment formulada requerix una 
anàlisi més assossegada i d'un major deteniment i profunditat, es proposa igualment 
deixar en suspens les determinacions de la proposta respecte d'aquest àmbit i 
posposar la seua aprovació a un moment posterior, una vegada s'obtinga l'informe 
favorable de la citada administració estatal i es compatibilitzen les determinacions 
d'aquest sector amb la protecció derivada del Catàleg. 

 
RESULTANT que el procediment establit en la vigent legislació urbanística 

contempla únicament els tràmits d'informació pública previstos en els arts. 53 i 55 del 
Text Refós de la LOTUP, sense establir una previsió expressa d'aquest tràmit per a les 
modificacions derivades de l'adaptació de la proposta final continguda en el text refós 
del pla, més enllà de la menció al mateix que es conté en la lletra i) del punt 1 de l'art. 
50; no obstant això, donada la importància que posseïx la participació pública en el 
procediment d'aprovació dels plans urbanístics, l'Ajuntament va entendre precís un 
nou tràmit d'informació pública a l'empara del que s'estableix en els indicats preceptes 
i, amb caràcter general, en l'art. 83 de la Llei 39/2015, del Procediment Administratiu 
Comú de les Administracions Públiques, que permetera als interessats prendre raó de 
totes les modificacions que han sigut introduïdes en la referida proposta final del pla 
general estructural i en el seu text refós, a conseqüència de les diferents exigències i 
informes dels organismes sectorials que han intervingut en la seua tramitació. 

 
RESULTANT que dit nou tràmit d'informació pública va ser acordat en la sessió 

del ple que va tindre lloc el dia 31 de gener de 2023, i va ser publicat el corresponent 
anunci en el DOGV núm. 9526, de 3 de febrer de 2023, per termini de vint dies. 

 
RESULTANT que en ocasió d'aquest tràmit van ser presentades 20 al·legacions, 

de les quals es va donar trasllat a l'equip redactor del text refós, el qual ha emés 
informe que donem per reproduït per extens i el que es proposa el següent: 

 

Núm. 
AL·LEGACIÓ 

DATA REG GRAL 
ENTRADA 

INTERESSAT PROPOSTA 
RESOLUCIÓ 

1 13-01-2023 751 BAYONA 
HERMANOS,CB 

ES PROPOSA LA 
SEUA 



 

 

DESESTIMACIÓ 

2 27/01/2023 1757 AUTOCARES 
MUNDOBUS, SL 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

3 
 
 
 
 
 

25/01/2023 
 
 
 
 

02/02/2023 

1567 
 
 
 
 

2068 

DIRECCIÓ 
TERRITORIAL 
D'URBANISME-
REMISSIÓ 
INFORME 
EPSAR 
EPSAR-
REMETENT 
INFORME 
FAVORABLE 
CONDICIONAT 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
INCORPORACIÓ 
COM A ANNEX A 
LA PROPOSTA 
AMB EL 
CONTINGUT DE 
L'INFORME DE 
LA *EPSAR 

4 22/02/2023 3400 BAYONA 
HERMANOS CB 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

5 27/02/2023 3659 FUNDACIÓN 
CÁRDENAS 
ROSALES 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

6 23/03/2023 3942 JOSÉ-
FERNANDO 
CUBELLS 
GARCIA 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

7 02/03/2023 3939 M. JOSÉ 
BARRANCO 
HIGUERAS 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

8 02/03/2023 3930 M. ÁNGELES 
MUÑOZ VELA 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

9 03/03/2023 4050 AJUNTAMENT 
MANISES 

S'ESTIMA 
PARCIALMENT 
QUANT A 
L'ERROR DE LA 
FITXA DEL 
SECTOR I LA 
DESESTIMACIÓ 
DE LA RESTA 
D'AL·LEGACIONS 

10 02/03/2023 4012 DAONSA, SL ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

11 03/03/2023 4083 IGNACIO 
LOPEZ-
JURADO 
ESCRIBANO , 
EN REP. 
FUNDACION 
CARDENAS 
ROSALES 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 



 

 

12 03/03/2023 4095 VICTOR 
GARCIA 
MARTÍNEZ (rep 
no acred 
LATERAL 
VALENCIA SL) 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

13 02/03/2023 3999 JESSIKA DE 
SOUZA 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

14 01/03/2023 3800 ONOFRE 
CUBELLS 
GMENO 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
INADMISSIÓ 

15 01/03/2023 3821 HERMANOS 
CUBELLS 
GIMENO 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

16 02/03/2023 4113 DAONSA, SL. ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

17 02/03/2023 4013 REMEDIOS-
CLARA 
CUBELLS VILA 
 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
INADMISSIÓ 

18 03/03/2023 4065 JOAQUINA-
PILAR ESPINÓS 
NAVARRO 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

19 01/03/2023 3790 MARIA 
ADELAIDA 
MARTÍNEZ 
MARCH 

ES PROPOSA LA 
SEUA 
DESESTIMACIÓ 

20 07/03/2023 4362 AJUNTAMENT  
DE MANISES 

S'ESTIMA 
PARCIALMENT 
QUANT A 
L'ERROR DE LA 
FITXA DEL 
SECTOR I LA 
DESESTIMACIÓ 
DE LA RESTA 
D'AL·LEGACIONS 

 

RESULTANT que, a més de les al·legacions presentades dins del termini 
conferit a aquest efecte, va ser presentat un nou escrit d'al·legacions el dia 14 de 
març de 2023 per Guillermo Berzosa Martí en representació de Gonzalo Baiona 
Piquer, que va ser objecte de registre d'entrada municipal núm. 4920/2023, en la qual 
interessa que s'indemnitze a la comunitat de béns BAIONA GERMANS, CB. -
propietària de l'immoble amb referència cadastral 002210300YJ17D0001BH- amb una 
quantitat de, almenys, cinc milions quatre-cents cinquanta-tres mil dos-cents vint-i-dos 
euros amb noranta-cinc cèntims, si en la versió definitiva del Pla General Estructural 
que ha de ser aprovada per la Generalitat Valenciana, es manté la classificació de sòl 
no urbanitzable amb la qualificació de zona protegida per afeccions d'infraestructures. 

 



 

 

En aquest escrit es repoduïxen les al·legacions efectuades el dia 13 de gener de 
2023 i el 22 de febrer de 2023, si bé la pretensió deduïda en aquest últim s'aparta de 
les precedents, en les quals s'interessava que es classifique a l'immoble en qüestió 
com a sòl urbà industrial. Atés que aquest nou escrit d'al·legacions queda fora del 
termini d'informació pública i que del mateix no ha pogut tindre coneixement l'equip 
redactor de la proposta, i a la vista que el seu contingut alberga una pretensió diferent 
a la que va ser deduïda en els seus anteriors escrits, és pel que s'ha emés informe 
pels servicis tècnics municipals, en el qual es proposa inadmetre l'al·legació 
presentada donada la seua presentació extemporània, declarant expressament la 
improcedència d'aquesta, en mèrit i de conformitat amb l'exposat en el referit informe, 
que també donem per reproduït. 

CONSIDERANT que conforme al que s'estableix en l'article 44 del TRLOTUP 
correspon a la Conselleria competent en urbanisme, ordenació del territori i paisatge 
aprovar definitivament els plans que fixen o modifiquen l'ordenació estructural, i que la 
competència per a l'aprovació provisional de la proposta és competència del Ple, per 
aplicació del que es disposa en l'art. 22 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Règim Local. 

 Emés dictamen favorable per la Comissió Informativa d'Urbanisme, el Ple de 
l'Ajuntament, per majoria absoluta de vots a favor, 12 PSOE I 3 PP, havent-se 
abstingut 3 COMPROMIS, 2 CIUTADANS i 1 PODEM, acorda: 

PRIMER. Incorporar el contingut de l'informe de la EPSAR com a annex de la 
proposta, inadmetre les al·legacions de Onofre Cubells Gimeno i de Remedios-Clara 
Cubells Vila, que són reiteració d'altres al·legacions anteriors, que ja van ser objecte 
d'anàlisi i desestimades en les fases prèvies de la tramitació i vindre referides a 
aspectes que no són propis del contingut de la proposta final, inadmetre l'al·legació 
extemporània presentada en nom de Gonzalo Baiona Piquer, estimar parcialment les 
al·legacions de l'Ajuntament de Manises quant a la correcció d'errors de la fitxa del 
sector, corregir els errors detectats d'ofici per l'equip redactor en la proposta anterior 
respecte de la part gràfica de la Fitxa de Zona del ZRP-AF.1 i desestimar la resta de 
les al·legacions presentades, en el sentit expressat en els informes emesos per l'equip 
redactor i pels servicis tècnics municipals i, en conseqüència, aprovar 
provisionalment la proposada final i text refós del Pla General Estructural, i 
donar trasllat de la mateixa a la Conselleria competent en matèria d'urbanisme a 
l'efecte de la seua aprovació definitiva, en els termes exposats. 

SEGON. Notificar l'acord adoptat als interessats que van presentar al·legacions, 
significant que per tractar-se d'un acte de tràmit no procedix cap recurs enfront del 
mateix, sense perjudici que puguen interposar quants estimen procedents en defensa 
dels seus interessos. 

 
Debat 
 
Sr. Daniel Jaén (PODEM) 

 

Buenas noches, gracias por asistir a este Pleno. En nuestro caso simplemente 

decir que nos vamos a abstener como hemos venido haciendo en este sentido en 

todas las aprobaciones provisionales del Plan General Estructural y bueno, eso 

es un capítulo más como ha venido pasando en cada tramo que siempre presentan 

alegaciones y se pospone su aprobación definitiva y creemos que tampoco será 

el último y nos abstendremos en esta ocasión como en otras.  

 



 

 

4. PROPOSTA DE CONCESSIÓ SUBVENCIÓ A L'ALUMNAT DE L'ESCOLA 
INFANTIL MUNICIPAL NINOS (1285938A) 
 
Vista la proposta formulada per la Regidora d'Educació, en relació a la necessitat de 
facilitar l'accés a l'educació de l'alumnat del primer cicle d'Educació Infantil, tenint en 
compte el número d'alumnat matriculat aquest curs, així com les ajudes definitives 
concedides per la Conselleria d'*Educació, per al curs 2022-2023. 
 
Emés informe tècnic per la coordinadora d'Educació i pels Servicis Econòmics, sobre 
existència de consignació en la partida corresponent del pressupost.  
 
Previ dictamen favorable de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el 
Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs. Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
U. Subvencionar a les famílies de l'alumnat de l'Escola Infantil Municipal Ninos, 
empadronats a Quart de Poblet, segons el grup d'edat on es trobe escolaritzat, en el 
curs 2022-23, i segons les ajudes concedides per la Conselleria d'*Educació, les 
següents quantitats mensuals: 
 
  

 AJUDES 
MATRÍCULA 

(88,31€) 

AJUDES / PLAÇA 
Segons ajuda Conselleria per 

renda 

TOTAL AJUDA 
+ MATRÍCULA 

NIVELL 
 

   
 

 
EDUCA

TIU 
  Mensual Anual  

0-1 
Anys 

8 706,48€ 2.015,05€ 20.150,5€ 
20.856,98€ 

 

1-2 
Anys 

46 4.062,26'€ 9.021,27€ 90.212,7€ 
94.274,96€ 

 

2-3 
Anys 

86 7.594,66€  7.594,66€ 

 140 12.363,4€ 110.363,2€ 122.726,6€ 

 
 
DOS. Aprovar una ajuda per a la matrícula de l'alumnat empadronat a Quart de Poblet, 
per al curs escolar 2022/2023, de 88,31€. 
 
TRES. Concedir ajudes municipals a les famílies de l'alumnat escolaritzat a l'Escola 
Infantil Municipal NINOS durant el curs 2022/23, empadronats a Quart de Poblet, de 
conformitat amb les quantitats a dalt esmentades, per un import total de 122.726,6-€ 
amb càrrec a la partida pressupostària 326 48100. 
 
QUATRE. Satisfer a Concessions Educatives S.L., empresa concessionària de 
l'explotació  de l'Escola Infantil Municipal Ninos, l'import total de la subvenció, qui 
derivarà estes ajudes a les famílies. 
 
Debat 
 
Sra. Consuelo Campos (PSOE) 



 

 

 

Bona nit, per aclariment, estos quasi 130.000 € són la concessió que es dona a 

les famílies, sabeu que l'escola està en una mitja del 70% subvencionada per 

l'Ajuntament. Segons en l'aula que estiguen, des dels 0 fins als 3 anys que la 

Conselleria subvenciona, l'ajuntament subvenciona en una mitja en 0-1 anys de 

256 € al mes i en 1-2 de 89 € al mes. D'ací ixen els casi 130.000 € per a les 

famílies en 1 any. 

  
5. PROPOSTA RESOLUCIÓ AL·LEGACIONS MODIFICACIÓ PUNTUAL DE LA 
RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL PER HOMOGENEÏTZACIÓ DE L'ESCALA 
AUXILIAR/ADMINISTRATIVA I CORRECCIÓ D'ERROR MATERIAL (1170597E) 
 
Vist l'escrit d'al·legacions presentat per Agustín Eslava Navarro, el dia 1 de març de 
2023, núm. Registre General d'Entrada 3824/2023, a l'acord adoptat pel Ple de 
l'Ajuntament, en sessió extraordinària celebrada el dia 17 de gener de 2023, sobre la 
modificació puntual de la relació de llocs de treball per homogeneïtzació Escala 
Auxiliar/Administrativa i correcció d'error material, acord publicat en el Butlletí Oficial de 
la Província, núm. 27 de data 8 de febrer de 2023.  
 
Emés informe pel Responsable de RH en el qual es fa constar: 
 
Primer. En relació a l'al·legació prèvia sobre falta de negociació de la modificació de la 
RPT que ens ocupa cal indicar que la mateixa va ser inclosa en l'ordre del dia la de la 
taula general de negociació celebrada el 23 de desembre de 2022, aprovant-se el citat 
punt per unanimitat de la representació sindical tal com consta en la respectiva acta.  
 
Segon. En relació a les al·legacions relatives a la falta d'informació a l'al·legant, 
aprovació de la fitxa descriptiva i establiment de nous complements retributius dels 
llocs modificats cal esmentar que, tal com s'argumenta en l'informe que acompanya a 
l'expedient, el procés d'adequació de llocs de les subescales auxiliar i administrativa 
de l'escala d'administració general es va iniciar amb l'aprovació sengles plans 
d'ordenació de recursos humans (expedients 1061830P i 764584Y). 
 
Aqusts plans d'ordenació van plasmar la voluntat de procedir a la progressiva extinció 
de la subescala auxiliar i la creació de llocs en la subescala administrativa, així com la 
creació en l'escala d'administració general d'una estructura de llocs de treball no 
singularitzats per a afavorir la transversalitat i adaptabilitat a les necessitats d'aquesta 
administració. Tot això conclou amb una sèrie d'acords plenaris prèviament negociats 
amb la representació legal dels funcionaris/es i aprovats per unanimitat en les 
respectives taules de negociació celebrades a aquest efecte. Així mateix, tres 
d'aquests llocs tenen un complement de major dedicació horària però mantenint 
inalterat el seu caràcter no singularitzat. L'establiment d'aquests complements de 
dedicació va ser aprovat per acord plenari de 27 d'abril de 2021 prèvia negociació i 
aprovació per unanimitat de la representació sindical.  
 
Referent a això cal ressenyar que l'al·legant no va formular cap oposició als acords 
anteriorment esmentats ni tampoc va formular cap observació en la fase de valoració 
dels diferents llocs de treball, opció que es va brindar a la totalitat de les persones 
funcionàries al servici d'aquesta corporació.  
 
Finalment cal concloure que, posats que són idèntics només poden tindre idèntica 
descripció i valoració, tal com succeïx en el cas que ens ocupa. 
 



 

 

Emés dictamen favorable per la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, 
el Ple de l'Ajuntament, per majoria absoluta de vots a favor, 12 PSOE, 3 PP, 3 
COMPROMIS i 2 CIUTADANS, havent-se abstingut 1 PODEM, acorda: 
 
U. Desestimar les al·legacions presentades per Sr. Agustín Eslava Navarro a l'acord 
plenari de modificació puntual de la relació de llocs de treball per homogeneïtzació de 
l'escala auxiliar/administrativa i correcció d'error material (expediente 1170597E) 
publicada en el BOP de València núm. 27 de 8 de febrer de 2023  
 
DOS. Aprovar definitivament la modificació puntual de la relació de llocs de treball per 
homogeneïtzació de l'escala auxiliar/administrativa i correcció d'error material 
(expediente 1170597E) i procedir a la seua publicació en el Butlletí Oficial de la 
Província. 
 
Debat 
 
Sr. Daniel Jaén (PODEM) 

 

Bueno, al igual que en la última ocasión nos seguimos absteniendo, hemos leído 

las alegaciones donde pues la parte afectada por esta modificación dice que no 

ha sido informada de igual manera que otros puestos, y bueno en la 

contestación se le refleja que en el informe que hay que sí que se informó en 

una mesa de negociación el 23 de diciembre de 22, y que luego en un acuerdo 

plenario se establecieron los complementos dedicación que fueron aprobados por 

el pleno 17 de abril del 21, previa negociación y aprobación por unanimidad de 

la representación sindical. De esto extraemos que todas las RPT han sido 

actualizadas, pues parece que aún existe personal que no tiene claro que esto 

sea así, por lo que solicitamos que se resuelva esa comunicación y que si aún 

queda un trabajador en la casa, este Ayuntamiento, que no tenga claro las 

nuevas RPT pues se le facilite, si no es que ya se la ha hecho llegar, 

simplemente eso, muchas gracias. 

 

Sra. Presidenta 

 

Gracias Daniel, alguna intervención más? Bartolomé.  

 

Sr. Bartolomé Nofuentes 

 

Si, pues muy buenas tardes, pues la verdad que si, no se tiene claro en 

ocasiones cuando no se está aquí, porque estamos hablando de alguien que hace 

mucho tiempo que no está aquí, aunque mantiene su plaza aquí pero está en otra 

administración. Pero que al margen de ello, de que no esté aquí se ha 

explicado y se ha dado participación por tierra, mar y aire a todos los 

trabajadores. Que todos, afortunadamente todos han tenido oportunidad de 

alegar no solo en una sino en varias ocasiones, ha habido varias mesas de 

negociación relacionadas con la RPT y la última como no puede ser de otra 

forma fue aprobada por unanimidad entre las cosas porque parte de las 

planteamientos que los representantes de los trabajadores han venido haciendo 

a ese documento de trabajo que nada tiene que ver el primer documento con el 

último, pues han sido en parte también asumidas por parte de este equipo de 

gobierno. Y por tanto muy garantizada la participación de los trabajadores, 

muy garantizado desde el punto de vista de seguridad jurídica y luego lo que 

también hay que resaltar que lo compartimos también en el Pleno era un cambio 

de filosofía organizativa que estábamos de acuerdo también todos los que 

estamos aquí presente. Era hacer sobre todo en la parte del personal 

administrativo una figura mucho más homogeneizada que pudieran ser útiles 

desde un punto de vista más transversal y además eliminar la figura ya un poco 

anticuada del personal auxiliar administrativo, fundamentalmente por las 

tareas que se vienen desempeñando ya, ir hacia la figura del personal 

administrativo que en realidad es dónde se pone la puntualización, una 

reivindicación histórica de los propios trabajadores que han sido recogida, 



 

 

lógicamente en esa RPT y por tanto yo entiendo que está muy bien garantizada, 

y asumiendo toda la participación de los trabajadores. 

 
6. PROPOSADA APROVACIÓ VI PLA MUNICIPAL DE PREVENCIÓ DE 
CONDUCTES ADDICTES DE QUART DE POBLET I MANCOMUNITAT 
INTERMUNICIPAL BARRI DEL CRIST, ALDAIA-QUART DE POBLET (1367506P) 
 
Vist el VI Pla Municipal de Prevenció de Conductes Addictives de l'Ajuntament de 
Quart de Poblet i Mancomunitat Intermunicipal Barri del Crist, Aldaia-Quart de Poblet, 
per al període 2023-2027. 
 
Emés informe favorable preceptiu i vinculant pel Servici de Promoció de Conductes 
Saludables i Prevenció de les Addiccions i Drogodependències de la Conselleria de 
Sanitat Universal i Salut Pública, de conformitat amb el que s'estableix en l'article 6.3 
de la Llei 10/2014, de 29 de desembre, de la Generalitat, de Salut de la Comunitat 
Valenciana. 
 
Previ dictamen favorable de la Comissió Informativa de Benestar Social, el Ple de 
l'Ajuntament per unanimitat dels vint-i-un Srs. Regidors assistents a la sessió, inclosa 
la Sra. Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda aprovar el VI 
Pla Municipal de Prevenció de Conductes Addictives de l'Ajuntament de Quart de 
Poblet i Mancomunitat Intermunicipal Barri del Crist, Aldaia-Quart de Poblet, per al 
període 2023-2027. 
 
7. PROPOSTA APROVACIÓ MEMÒRIA GESTIÓ MERCAT MUNICIPAL EXERCICI 
2022 I EXONERACIÓ CÀNON. (1344971Q) 
 
Vista la instància presentada per l'Associació de Comerciants del Mercat Municipal de 
Quart de Poblet, el dia 8 de febrer de 2023, núm. Registre General d'Entrada 
2553/2023, en la qual aporten la Memòria de Gestió del Mercat Municipal corresponent 
a l'any 2022, que inclou gestió 2022, campanyes promoció, horari, ingressos i 
despeses previstes 2023; així com la presentada, el dia 8 de febrer de 2023, núm. 
Registre General d'Entrada 2551/2023, sol·licitant l'exempció del cànon, així com la 
instal·lació de lones retolades en els llocs buits. 
 
Emés informe jurídic pel Sr. Secretari en el qual es fa constar: 
 
Vist l'informe del departament:  
 
“Sobre la base de la instància presentada per l'Associació de comerciants del mercat 
municipal de Quart de Poblet, registrada el 8/02/2023 amb nombre registre entrada 
2551/2023, en la qual sol·liciten excepció del cànon, així com la instal·lació de lones 
retolades en els llocs buits. El contracte per a la gestió indirecta en la modalitat de 
concessió del servici del mercat municipal en el municipi de Quart de Poblet entre 
l'Ajuntament de Quart de Poblet i l'Associació de venedors del Mercat Municipal de 
Quart de Poblet, se signe el 27 de juliol de 2010 amb una duració de 10 anys, 
prorrogables per 5 més, a partir de finalització de les obres de reparació, alçant-se a 
aquest efecte la corresponent acta amb data 19 de novembre de 2010. En eixe 
moment les llotges del mercat municipal eren 28, sent el total de venedors 14. El Ple 
de l'Ajuntament, en sessió extraordinària, celebrada el dia 26 de novembre de 2020, 
adopte l'acord de prorroga contracte gestió indirecta en la modalitat de concessió del 
servici de mercat municipal entre l'ajuntament i l'associació de venedors del mercat 



 

 

municipal, amb efectes des del 19 de novembre de 2020 fins al 19 de novembre de 
2025. En l'actualitat en el mercat municipal hi ha 7 venedors i ocupen un total de15 
llotges. Quant al cànon concessional per a la gestió indirecta en la modalitat de 
concessió del Servici del Mercat Municipal en el municipi de Quart de Poblet, a nom de 
l'Associació de Venedors del Mercat Municipal, corresponent a l'anualitat 2022 
(1/01/2022 al 31/12/2022) ascendix a un total de cinc mil dos-cents vint-i-dos euros 
amb noranta-un cèntims (5.222,91 €), import pagat. El cànon concessional per a 
aquesta anualitat 2023 (1/01/2023 al 31/12/2023), es notifique electrònicament el 
decret d'aprovació del cànon concessional mercat municipal 2023, el dia 9 de febrer de 
2022, a l'Associació de Venedors del Mercat Municipal, per import de cinc mil set-cents 
dos euros amb trenta-set cèntims (5.702,37 €). L'interessat no ha accedit a la 
notificació, per tant encara no esta pagada.” 
 
El contracte subscrit amb l'associació de comerciants de Quart de Poblet finalitza en el 
19 de novembre de 2025, el citat contracte donada la data d'adjudicació i formalització, 
es regix per la Llei 30/2007 de 30 d'octubre, Llei de Contractes del Sector Públic i 
disposicions concordants; actuen com a Llei del contracte, el Plec de Clàusules 
Administratives Particulars, el de Prescripcions Tècniques, l'oferta presentada pel 
concessionari i el propi document de formalització.  
 
La concessió de servici públic suposa que l'administració decidix prestar el servici amb 
un soci col·laborador assumint aquest la prestació del mateix al seu risc i ventura 
(article 253 a) de la LCSP), element que com sabem ho diferencia d'un simple 
contracte de servicis (veure Informe Junta Consultiva de Contractació administrativa 
37/1995 de 14 d'octubre) també expressat en la memòria de l'any 2017 del Consell 
d'Estat, part V, sobre contractació administrativa.  
 
L'administració contribuïx a través del servici mercat (25.2 i) de la Llei 7 / 85 de 2 
d'abril) al foment de l'alimentació saludable i a la compra i consum responsable. La 
bona fe de les parts obliga, davant una eventual ruptura de l'equilibri econòmic del 
contracte o davant un eventual enriquiment d'una de les parts per damunt de les 
previsions contractuals, a compensar a l'altra part del contracte. La previsió inicial de la 
concessionària i la realitat així ho ha constatat, en l'inici es va produir una ocupació 
plena de les llotges si bé al llarg de la mateixa s'ha anat reduint progressivament fins a 
l'actualitat, passant del 100% d'ocupació dels mateixos al 50%. Així queda constatat 
en l'informe del servici de Consum.  
 
Poden existir diferents causes, la fèrria competència que existix per part dels 
supermercats, el canvi d'hàbits després de la COVID, el perfil de consumidor etc... Es 
tracta d'un servici molt personalitzat i de gran qualitat que ha de fomentar-se des de 
l'administració municipal en tractar-se d'una competència pròpia. 
 
La disminució de llocs ha suposat un augment de les despeses per mercader, tant en 
despeses generals com en cànon concessional, havent de ponderar-se la reducció 
que corresponga per l'òrgan plenari, com a competent per a procedir a aquesta 
reducció, si bé sembla a la llum de l'analitzat que hauria almenys de reduir-se el cànon 
al 50% mentre es mantinga la situació d'ocupació actual. 
 
No obstant això s'haurà de procedir, de persistir la situació a realitzar un estudi del 
servici per a configurar-lo i adaptar-lo a la nova realitat. 
 
 



 

 

Vista la proposta de la Regidora de Mercats i previ dictamen favorable de la Comissió 
Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels 
vint-i-un Srs. Regidors assistents a la sessió, inclosa la Sra. Alcaldessa, que de fet i de 
dret componen la Corporació, acorda: 
 
U. Aprovar la Memòria de Gestió del Mercat Municipal corresponent a l'exercici de 
2022.  
 
DOS. Exonerar el 100% del pagament corresponent al cànon del període de 1/1/2023 
al 31/12/2023, a l'Associació de Comerciants del Mercat Municipal. 
 
En tot cas, es mantindrà l'exoneració anterior, sempre que es mantinga sense variació 
la situació d'ocupació actual. Tot això en aplicació del restabliment de l'equilibri 
econòmic del contracte per a la gestió indirecta en la modalitat de concessió del servici 
del mercat municipal entre l'Ajuntament de Quart de Poblet i l'Associació de 
Comerciants del Mercat de Quart de Poblet.  
 
TRES. Realitzar un estudi del servici per a configurar-lo i adaptar-lo a la nova realitat, 
en cas de persistir la situació actual. 
 
QUATRE. Donar trasllat del present acord a l'Associació de Comerciants del Mercat 
Municipal i als servicis tècnics i econòmics. 
 
Debat 
 
Sr. Daniel Jaén (PODEM) 

 

Si bueno, creo que en este punto vamos a estar todos de acuerdo, es 

fundamental defender la importancia del mercado municipal como motor de 

convivencia ciudadana y generador de dinamismo en su entorno. Históricamente 

los mercados municipales han sido un punto de encuentro para la ciudadanía, 

aunque en la actualidad lamentablemente, en Quart, este punto de encuentro ha 

ido a menos. Por un motivo u otro nuestro mercado municipal ha ido perdiendo 

ese protagonismo, ya sea por la competencia con las grandes superficies o por 

la falta de propuestas atractivas hacia la ciudadanía. No solo vemos necesario 

lo que se propone desde la Concejalía ahora de repercutir este canon, este año 

el canon a las vendedoras del Mercado, que además es necesario un plan de 

actuación de Mercado. 

 

Sra. Presidenta 

 

Gracias Daniel, Javier? 

 

Sr. Javier Soler (CIUTADANS) 

 

Bona vesprada, buenas tardes a todos, como no puede ser otra manera por 

supuesto desde nuestro grupo municipal respaldamos el escrito presentado por 

la asociación del mercado de QUART DE POBLET en cuanto a la situación actual y 

sus razones y propuestas. Consideramos que su situación es muy precaria y es 

algo que se ve venir en el paso del tiempo, agravado como todos sabemos por el 

COVID. Sin duda es necesario un apoyo claro desde el consistorio a nuestro 

mercado municipal, no solo porque es una excelente forma de comercial con 

productos de cercanía calidad Bien es parte de nuestra historia y cultura. Por 

ello como he dicho anteriormente no solo estamos de acuerdo en la exoneración 

del canon, como se planteen la propuesta si no que consideramos que se debe 

actuar ya cuanto antes en el estudio del servicio para configurarlo y 

adaptarlo a la nueva realidad. Gracias 

 

Sra. Presidenta 



 

 

 

Gràcies, alguna intervención? Rosa? 

 

Sra. Rosa Mª García Asensio (COMPROMÍS) 

 

Bona vesprada, yo también incidir en lo que ha comentado nuestro compañero 

Dani que el mercado al final tiene 13 puestos y hay actualmente 7, entonces 

consideramos que es necesario una voluntad de trabajar con ellos y conseguir 

generar un mercado más abierto a la ciudadanía, que hayan más puestos y como 

trabajar porque crezca. Y directamente también hay ejemplos de otros 

municipios, que si también sería importante el analizar y poder trabajar como 

otros municipios que sí que han reactivado el mercado y el Mercat, y han 

crecido y funciona muy bien. Eso es una puesta que desde Compromís sí que nos 

gustaría que se tuviera en cuenta, no solamente con el canon. Gracias. 

 

Sr. Miguel Sanmartín (PP) 

 

Como todos mis compañeros, evidentemente estem a favor d'exonerar a les 

parades que queden en el Mercat, i també és cert que hi haurà de plantejar-se 

com se li pot pegar la volta per a dinamitar per a que torne a reviure. A 

vore, se que és complicat hui en dia tindre un comerç xicotet, els mercats 

estan encara més complicats, però n'hi han alternatives que inclús parlar 

entre tots per a donar-li una eixida al mercat. Que probablement a banda de 

les parades haja de ser canviant la forma de funcionament del Mercat. Gràcies. 

 

Sra. Presidenta 

 

Gràcies Miguel. Consue?  

 

Sra. Consuelo Campos (PSOE) 

 

Bueno, en primer lloc, agrair la vostra actitud, el vostre posicionament en 

este cas. Y si Rosa estamos de acuerdo que principalmente lo que tenemos que 

estar es al unísono y trabajando con ellos, que es lo que estamos haciendo 

desde hace ya unos meses y como dice Miguel tiene que venir de los dos lados. 

Hay propuestas de mejora y también les hemos pedido a ellos que aparte de 

nuestras campañas, nuestro apoyo y nuestro apoyo económico como en este caso, 

pues que estudien la manera de volver a hacer atractivo ese comercio. De hecho 

les hemos propuesto ya algunas medidas Rosa, que ojalá estemos de acuerdo en 

ellas.  

 
8. MODIFICACIÓ ENCOMENDA DE FUNCIONS ENTRE LA MANCOMUNITAT 
INTERMUNICIPAL BARRI DEL CRIST, ALDAIA-QUART DE POBLET I 
L'AJUNTAMENT DE QUART DE POBLET (346258P) 
 
Vist l'acord adoptat pel Ple de la Mancomunitat Intermunicipal Barri del Crist, Aldaia-
Quart de Poblet, sobre derogació del conveni d'encomenda de funcions entre la 
Mancomunitat Intermunicipal Barri del Crist, Aldaia-Quart de Poblet i l'Ajuntament de 
Quart de Poblet per a la realització d'activitats de caràcter tècnic, publicat en el Butlletí 
Oficial de la Província de València, núm. 9 de data 13/01/2017 i aprovació de nou 
conveni d'encàrrec de funcions, publicat en el Butlletí Oficial de la Província de 
València, núm. 43 de data 2/03/2023. 
 
Previ dictamen favorable de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el 
Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs. Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
U. Acceptar la derogació del conveni d'encomanda de gestió entre la Mancomunitat 
Intermunicipal Barri del Crist, Aldaia-Quart de Poblet i l'Ajuntament de Quart de Poblet, 
per a la realització d'activitats de caràcter tècnic, publicat en el Butlletí Oficial de la 



 

 

Província de València, núm. 9 de data 13/01/2017, així com l'aprovació del nou 
conveni d'encàrrec de funcions, publicat en el Butlletí Oficial de la Província de 
València, núm. 43 de data 2/03/2023. 
 
DOS. Donar trasllat del present acord a la Mancomunitat Intermunicipal Barri del Crist, 
Aldaia-Quart de Poblet. 
 
9. RATIFICACIÓ RESOLUCIÓ DE L'ALCALDIA NÚM 5399 DE 28/11/2022, SOBRE 
DELEGACIÓ COMPETÈNCIES INFRAESTRUCTURES SERVICIS SOCIALS "PLA 
CONVIVINT" (1200279E) 
 
Llegida la Resolució núm. 5399, de data 28 de novembre de 2022, que literalment 
transcrita diu així: 
 

"RESOLUCIÓ D'ALCALDIA 
 
Vista la proposta formulada per la Sra. Regidora de Servicis Socials i Família sobre la 
sol·licitud a la Vicepresidència i Conselleria d'Igualtat i Polítiques Inclusives de 
delegació de competència en matèria d'infraestructures de Servicis Socials. 
 
Vist que el 29 de juny de 2021 es va aprovar el primer Pla Valencià d'Infraestructures 
de Servicis Socials 2021-2025 sota el lema «Pla Convivint».  
 
Vist que dins del contingut del Pla, per al nostre municipi, es preveu una nova 
infraestructura per a persones amb diversitat funcional, un Centre Ocupacional i de 
Dia.  
 
Tenint en compte la documentació que obra en l'expedient en relació a adhesió al “Pla 
Convivint” i a la sol·licitud de delegació de competències en matèria d'infraestructures 
a la Vicepresidència i Conselleria d'Igualtat i Polítiques Inclusives per a la construcció 
del Centre Ocupacional i Centre de Dia per a persones amb diversitat funcional, amb 
el número de SEGEX 1200279E.  
 

RESOLC 
 
Primer. Sol·licitar l'adhesió al Pla Valencià d'Infraestructures de Servicis Socials 2021-
2025 «PLA CONVIVINT.»  
 
Segon. Sol·licitar a la Vicepresidenta i Consellera d'Igualtat i Polítiques Inclusives la 
delegació de les competències en matèria d'infraestructures de servicis socials 
necessàries per a la construcció del Centre Ocupacional i un Centre de Dia per a 
persones amb discapacitat intel·lectual. 
 
Tercer. Donar trasllat de la present resolució al Ple de l'Ajuntament, als efectes 
oportuns". 
 
Emés dictamen favorable de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, 
el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs. Regidors assistents a la 
sessió, inclosa la Sra. Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, 
acorda: 
 
 



 

 

U. Ratificar en totes les seues parts el Decret núm. 5399/2022. 
 
DOS. Donar trasllat del present acord a la Conselleria d'Igualtat i Polítiques Inclusives. 
 
10. DONAR COMPTE DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST EXERCICI 2022 
(1353229K) 
 
Queda assabentat el Ple del Decret de l'Alcaldia núm. 947 de data 28 de febrer de 
2023, aprovant la liquidació del Pressupost Municipal de l'exercici de 2022. 
 
11. DONAR COMPTE AUDITORIA GESQUART SLU 2021 (1046805X). 
 
Es dona compte al Ple de l'Informe emés pel Sr. Interventor d'auditoria de la Societat 
Mercantil Municipal GESQUART SLU, corresponent a l'exercici de 2021. 
 
URGÈNCIES 
 
Prèvia declaració d'urgència, aprovada per unanimitat, art. 91.4 del ROF, va ser tractat 
el següent assumpte: 
 
PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DE L'ENCOMANDA DE GESTIÓ DEL SERVICI DE 
NETEJA D'EDIFICIS PÚBLICS DE L'EMPRESA PÚBLICA DE SERVICIS DE QUART 
DE POBLET S.L., PER A INCLOURE NOUS ESPAIS: CEIP SANT ONOFRE I MOLI 
D'ANIMETA. (1323929Q)  
 
Vista la proposta de la Regidora d'Educació de modificació de l'encomanda de gestió 
del servici de neteja d'edificis públics de l'Empresa Pública de Servicis de Quart de 
Poblet S.L., per a incloure nous espais:  
 
CEIP Sant Onofre, en el curs 2022/2023 s'ha habilitat una nova aula de música en les 
dependències de l'antiga casa del conserge, l'aula ha sigut condicionada i adaptada a 
les necessitats de l'alumnat del centre. 
 
CEIP Molí D'Animeta, l'antic habitatge del conserge, ha sigut objecte d'actuació per la 
brigada municipal i s'ha transformat en una aula de suport per al centre educatiu i en la 
mateixa es realitzaran activitats tant en horari escolar com extraescolar. 
 
Vist que aquests espais no estaven previstos en les normes per a l'encàrrec de la 
gestió de la neteja dels edificis públics, apartat 4 "Règim de prestació del servici", 
subapartat 4.1. 
 
Vist l'informe justificatiu dels costos de la modificació-ampliació de l'encomanda de 
gestió. 
 
Emés informe jurídic per Secretaria General i informe de fiscalització pels Servicis 
Econòmics i a proposta del Regidor d'Hisenda i Empreses Públiques. 
 
El Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels vint-i-un Srs. Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
 
 



 

 

U. Modificar l'encomanda de gestió de neteja d'edificis públics, apartat 4 "RÈGIM DE 
PRESTACIÓ DEL SERVICI" per ampliació de nous espais del CEIP Sant Onofre i Molí 
D'animeta, no inclosos en l'encomanda de gestió vigent. 
 
COST ECONÒMIC, EXERCICI 2023, AMPLIACIÓ SERVICI DE NETEJA EDIFICIS 
PÚBLICS 
  
EDIFICI PÚBLIC 
AMPLIACIÓ ENCOMANDA 

HORES A CONTRATAR  
PER SETMANA 

COST A 17,77€/h SETMANES TOTAL ANY 

CEIP SANT ONOFRE 5,0 88,85 42 3.731,70€ 

CEIP MOLI D'ANIMETA 2,0 35,54 42 1.492,68€ 

TOTALS 7 124,39 42 5.224,38€ 

 
DOS. L'encàrrec està supeditat a l'existència de crèdit adequat i suficient en l'exercici 
2023.  
 
TRES. Facultar a l'alcaldia per a la signatura de quants documents siguen necessaris 
per a l'execució d'aquest acord.  
 
QUATRE. Una vegada acceptada per la Junta General de l'empresa pública es 
publicarà en el BOP. 
 
12. PRECS I PREGUNTES 
 
Sr. Lluis Miquel Campos (COMPROMÍS) 

 

Hui s'ha aprovat per part de la Generalitat, s'ha anunciat un bo de comerç de 

cistella per alimentació de 90 €, arrendes inferiors a 21.000 €, i és que 

s'estudiarà si podia ser, i després del números que ha donat el senyor 

Interventor, la possibilitat d'estendre ací en Quart de manera extraordinària 

un bo d'una quantitat de 30 € destinades a les mateixes persones a comerç 

local de Quart també si poguérem una partida de 25.000 € o 30.000 € per a 

persones. 

A vore jo crec que el de la Generalitat es Important, perque s'ajuda a les 

famílies que ho necessiten, es fa per nivell de renda, en el mateix sistema 

que es fa ací de comerç, no complementari a aquell perque si no seria un lio, 

com una possibilitat a estudiar-ho. 

 

Sra. Presidenta 

 

Em pareix bé, jo crec que per part de l'equip de Govern, supose que per 

unanimitat dels grups polítics ens comprometem a fer aquest estudi i a 

implementar-ho. A veure si en pla proper Ple poguérem tindre una qüestió 

avançada, anem a vore com ho va fer la Generalitat. Perque és important 

tècnicament saber como ho van a fer. Ha fet l'anunci però hem de veure la 

lletra xicoteta encara.  

 
13. COMUNICACIONS 
 
No va haver-hi. 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, sent les nou hores i quinze minuts del dia 
vint-i-huit de març de dos mil vint-i-tres, la Sra. Alcaldessa va alçar la sessió, que jo, el 
Secretari, certifique.                                           
 


